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Zápis 28. zasadnutia Rady vlády SR pre vedu, techniku a 

inovácie (ďalej aj „Rada“) 

 

 
14. marca 2024, 10:00 -13:00 

Hotel Bôrik 

 

28. zasadnutie RVVTI bolo zamerané na schvaľovanie Predbežného plánu financovania podpory 

výskumu, vývoja a inovácií na roky 2024 až 2026 a Plánu zasadnutí Rady vlády SR pre vedu, techniku 

a inovácie na rok 2024, ako aj na diskusiu o pripravovanom Kódexe vedeckej integrity na Slovensku, 

o implementácii Národnej stratégie výskumu, vývoja a inovácií, o implementácii programov za 

oblasť výskumu, vývoja a inovácií financovaných z fondov EÚ a o implementácii komponentu 9 

Plánu obnovy a odolnosti. 

 

 

Podklady na zasadnutie KP boli členom zaslané elektronicky dňa 29.02.2024, a  to 

v nasledovnom rozsahu: 

• Program 

• Plán zasadnutí Rady vlády SR pre vedu, techniku a inovácie na rok 2024 

• Predbežný plán financovania podpory výskumu, vývoja a inovácií na roky 2024 až 2026 

Dňa 08.03.2024 boli doplnené informatívne materiály, a to v nasledovnom rozsahu: 

• Prezentácia pripravovaného Kódexu vedeckej integrity a etiky na Slovensku   

• Informácia o stave implementácie Národnej stratégie výskumu, vývoja a inovácií   

 

Program 

1. Privítanie a otvorenie zasadnutia  

2. Plán zasadnutí Rady vlády SR pre vedu, techniku a inovácie na rok 2024 - 

schvaľovanie  

3. Predbežný plán financovania podpory výskumu, vývoja a inovácií - schvaľovanie  

4. Prezentácia pripravovaného Kódexu vedeckej integrity a etiky na Slovensku  

5. Informácia o stave implementácie Národnej stratégie výskumu, vývoja a inovácií  

6. Informácia o stave implementácie programov za oblasť výskumu, vývoja a inovácií 

financovaných z fondov EÚ  

7. Informácia o implementácii komponentu 9 Plánu obnovy a odolnosti  

8. Rôzne  

9. Záver  
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Priebeh 28. zasadnutia Rady  
Privítanie/otvorenie rokovania 

Predseda Rady P. Kmec otvoril zasadnutie a privítal odborných členov, predsedníctvo a prizvaných 

hostí. Následne uviedol, že: 

• Rada je garantom kontinuity a odbornosti politík v oblasti, ktorá je pre budúcnosť Slovenska 

kľúčová  

• Spoločným cieľom je zvýšiť inovačnú výkonnosť Slovenska cez  kvalitnú a modernú 

legislatívu,  dostatočné a predvídateľné financovanie  a koncentráciu špičkového talentu vo 

výskume či v podnikaní 

• Úrad podpredsedu vlády SR hodlá nadviazať na prácu, ktorá už bola odvedená 

• Pod dohľadom tejto Rady vlády sa už podarilo dosiahnuť dôležité veci:  

o Prvá strešná Národná stratégia výskumu, vývoja a inovácií do roku 2030 

s financovaním od roku 2024  

o Prvých 50 mil. do systému prichádza už tento rok  

o Národná stratégia je zavedená aj do PVV súčasnej vlády  

o Zriadenie Koordinačnej platformy - reprezentatívnej komunity stakeholderov vo 

výskume a inováciách (50 členov)  

o Zavedenie prierezových štandardov grantového financovania pre všetky zdroje 

financovania v podobe „záväznej metodiky“  

o Veľká revízia verejných výdavkov na VVI s konkrétnymi odporúčaniami pre zlepšenie 

systému  

• To, kde opakovane narážame na limity, je implementácia samotných výziev a  finančných 

nástrojov aj vďaka nedostatočným kapacitám agentúr a rezortov manažovať náročné 

projekty.  

Následne Predseda Rady apeloval na vedenie rezortov, aby sa spoločne snažili robiť všetko 

preto, aby sa tieto zdroje investovali do najkvalitnejších výskumných či inovačných projektov, 

nie len sa „čerpali“  

o  Úrad podpredsedu vlády je pripravený poskytnúť všetku súčinnosť a spoluprácu 

tak, aby sa finančné prostriedky z politického cieľa 1 investovali do budúcnosti.  

o Všetky doterajšie kroky a získané poznatky by sa mali preniesť do novej, kvalitnej 

legislatívy v oblasti výskumu a inovácií, ktorú ÚPPV pripraví do konca roka 2024. 

 

Overenie uznášaniaschopnosti Rady 

Rada je uznášaniaschopná, ak je prítomná nadpolovičná väčšina (8) všetkých jej členov (15) a 

zároveň nadpolovičná väčšina nominovaných členov Rady. 

 

Predseda Rady konštatoval, že na 28. zasadnutí Rady je prítomných 12 členov, z  toho 8 

nominovaných členov Rady. S dôvetkom, že minister školstva sa čoskoro pripojí k zasadnutiu.  

Následne  konštatoval, že Rada vlády SR pre vedu, techniku a inovácie je uznášaniaschopná. 
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Schvaľovanie programu 28. zasadnutia  

• Program bol členom zaslaný dňa 29.02.2024 

• Návrhy na doplnenie/zmenu programu neboli zo strany členov písomne predložené.  

• Predseda navrhol vymeniť body programu 6 a 7.  

 

Predseda Rady vyzval na predloženie ďalších návrhov a  následne zahájil hlasovanie 

o upravenom návrhu programu. 

 

Spôsob hlasovania: súhlas jednoduchej väčšiny prítomných členov Rady.  

 

Záver:  

Predseda Rady skonštatoval, že Program 28. zasadnutia Rady vlády SR pre vedu, techniku a inovácie 

bol  jednoduchou väčšinou schválený s pripomienkou vo forme výmeny bodov programu 6 a 7. 

 

Schvaľovanie overovateľa zápisnice - návrh na overovateľa zápisnice bol p. Marián Porvažník. 

Predseda Rady zahájil hlasovanie. 

 

Spôsob hlasovania: súhlas jednoduchej väčšiny prítomných členov Rady.  

 

Záver:  

Predseda Rady konštatoval, že p. Porvažník bol ako overovateľ zápisnice z 28. zasadnutia Rady 

vlády pre vedu, techniku a inovácie jednoduchou väčšinou schválený. 

 
 

Bod 2 – Návrh plánu zasadnutí Rady vlády SR pre vedu, techniku a inovácie 

na rok 2024 – schvaľovanie 

Predseda Rady otvoril druhý bod programu a odovzdal slovo tajomníčke Rady Michaele 
Krškovej, aby predstavila materiál vypracovaný sekretariátom Rady. 

 

Sekretariát RVVTI pripravil návrh Plánu zasadnutí, ktorý zahŕňa zasadnutia realizované a plánované 
v priebehu roka 2024. Pri pláne sa vychádzalo z aktuálne dostupných informácií.  

Plán zasadnutí Rady nadväzuje na  Plán práce vlády SR a Plán legislatívnych úloh vlády SR.  
Zasadnutia majú zabezpečiť pravidelné informovanie členov Rady o aktuálnom stave implementácie 

Národnej stratégie, fondov EÚ ako aj ďalších významných dokumentov z oblasti výskumu, vývoja 
a inovácií. Zároveň zahŕňa schvaľovanie ďalších významných dokumentov ako Návrh zákona o VVaI, 
súhrnnej správy z procesu podnikateľského objavovania či Predbežného plánu financovania na rok 

2025 s výhľadom na roky 2025 a 2026. V prípade potreby bude zasadnutie Rady zvolané aj mimo 

stanovený harmonogram, prípadne budú realizované zasadnutia per rollam.  
 
Predseda Rady otvoril diskusiu. 

Diskusia Rady a priestor na pripomienky a otázky členov k bodu 2 programu.  
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Predseda Rady zahájil hlasovanie o Návrhu plánu zasadnutí Rady vlády SR pre vedu, techniku 

a inovácie na rok 2024. 

 

Spôsob hlasovania: súhlas jednoduchej väčšiny prítomných členov RVVTI  

 

Záver:  

Predseda Rady konštatoval, že Návrh plánu zasadnutí Rady vlády SR pre vedu, techniku a inovácie 

na rok 2024 bol  schválený jednohlasne. 

 
 

Bod 3 – Predbežný plán financovania podpory výskumu, vývoja a inovácií 
na roky 2024 až 2026  
 

Predseda Rady otvoril tretí bod programu a odovzdal slovo Michalovi Habrmanovi z Výskumnej 

a inovačnej autority, ktorý predstavil navrhovaný materiál.  

 

M. Habrman sa poďakoval všetkým členom, ktorí participovali na príprave a pripomienkovaní 

predbežného plánu financovania. Pripomenul legislatívne ukotvenie predbežného plánu 

financovania, vysvetlil jeho ciele, inšpirácie, postup prípravy a schvaľovania.  Vysvetlil, že fakt, že sa 

jednotlivé výzvy nachádzajú v predbežnom pláne ešte neznamená, že s  nimi Výskumná a  inovačná 

autorita súhlasí a doplnil, že národné projekty musia prejsť schvaľovaním Komisiou pre cieľ 1 pri 

Monitorovacom výbore pre Program Slovensko 2021-2027. Následne vysvetlil percentuálny podiel 

jednotlivých druhov financovania na celkovom objeme a doplnil, že najväčšia časť bude smerovať 

k aplikovanému výskumu.   

Doplnil, že Predbežný plán financovania  bol 09.01.2024 schválený na Koordinačnej platforme RVVTI 

s pripomienkami, ktoré boli v priebehu januára zapracované. Vysvetlil, že pred zasadnutím Rady 

bola na VAIA doplnená ešte jedna pripomienka od Ministerstva zdravotníctva, v ktorej žiadajú o 

vymazanie vety v časti "Názvy ďalších subjektov podieľajúcich sa na realizácii projektu: Všetky 

pracoviská musia mať platné schválenie zariadenia podľa zákona 576/2004 alebo 317/2016 Z. z.“.   

VAIA odporúča Rade danú pripomienku schváliť.  

 

Predseda Rady otvoril diskusiu k  bodu 3 programu. 

M. Jančo ocenil prípravu Predbežného plánu financovania a vysvetlil, že podľa jeho názoru je oblasť 

vesmíru veľmi zaujímavým podhubím pre slovenské technologické firmy, ktoré sa aktívne 

presadzujú v európskom ekosystéme a zdôraznil, že vesmír nie je samostatná doména, ale súčasť 

inovatívneho priemyslu a ďalších domén RIS 3.   

K. Šaško ocenil zachovanie financovania pre oblasť vesmíru a poďakoval sa za nájdenie 

kompromisného riešenia a vyjadril podporu Predbežnému plánu financovania.  

A. Németh upozornil, že pri alokáciách v Predbežnom pláne je uvedená alokácia z EÚ zdrojov a je 

k nej nutné pripočítať spolufinancovanie. Následne pripomenul, že MŠVVaM SR plánuje prípravu 

projektových kariet k výzvam na roky 2024 a 2025.  
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D. Čížková sa pýtala na navyšovanie výzvy všeobecnej výzvy APVV a  aplikovaných projektov, 

vyhodnocovanie a vyhlasovanie výzvy R2 a R3, refundáciu pri Horizont projektoch a vyhodnotenie 

výzvy na inovačné vouchery. 

A. Németh vysvetlil, že MŠVVaM SR má dohodu s MF SR, že posledná žiadosť o platbu v rámci OP 

Integrovaná infraštruktúra bude predložená do konca apríla.  

M. Kršková vysvetlila, že financovanie navýšenia všeobecnej výzvy APVV je zahrnuté v Národnej 

stratégii VVaI a  aj v  štátnom rozpočte spolu s  pilotnou výzvou pre mladých vedeckých pracovníkov.  

M. Habrman uviedol, že navýšenie všeobecnej výzvy APVV na 45 mil. EUR bude platiť už vo výzve 

vyhlásenej tento rok.  

M. Kahanec upozornil na stratenú hodnotu, o ktorú Slovensko prichádza v kontexte s odlivom 

mladých ľudí v dôsledku spoločenskej situácie. Následne sa spýtal na riziká financovania z EÚ 

zdrojov v kontexte erózie právneho štátu na Slovensku. 

Predseda Rady vysvetlil, že momentálne nastavenie vyzerá tak, že všetky financie, ktoré sú 

naplánované, sú aj alokované. Následne prisľúbil, že v prípade ohrozenia financovania sa bude 

ozývať a  apelovať na kolegov vo vláde.  

F. Simančík apeloval na zavedenie cieľov výziev vo forme KPIs cielených na zlepšenie v konkrétnych 

oblastiach. 

M. Kršková vysvetlila, že podobná predstava je cieľom budúcoročného Predbežného plánu. 

Aktuálne predkladaný Predbežný plán považuje za pilotný.  

P. Povala ocenil prípravu Predbežného plánu financovania a apeloval, aby v kontexte absorpčnej 

schopnosti slovenského ekosystému boli dynamicky a čo najcielenejšie podporovaní tí najlepší.  

 

Predseda Rady zahájil hlasovanie o Predbežnom pláne financovania podpory výskumu, 

vývoja a inovácií na roky 2024 až 2026 

 

Spôsob hlasovania: súhlas jednoduchej väčšiny prítomných členov RVVTI  

 

Záver:  

Predseda Rady konštatoval, že Predbežný plán financovania podpory výskumu, vývoja a inovácií na 

roky 2024 až 2026 bol  jednohlasne  schválený s pripomienkou Ministerstva zdravotníctva. 

 

Bod 4 – Prezentácia pripravovaného Kódexu vedeckej integrity a etiky na 

Slovensku 

Do zasadnutia RVVTI nebol predložený kódex na rokovanie zo strany p. ministra školstva. Po jeho 

predložení  bude predmetom posúdenia zo strany Koordinačnej platformy a RVVTI a schvaľovaný bude 

per rollam. 

 

Predseda Rady uviedol štvrtý bod programu a odovzdal slovo p. Soni Ftáčnikovej, ktorá 

vysvetlila, že MŠVVaM SR pripravilo návrh Etického kódexu vedeckej integrity, ktorý prešiel MPK a 
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následne bude predmetom schvaľovania Rady a vlády SR.  Doplnila, že zákon č. 172/2005 Z. z. v § 9a 

písm. f predpokladá vytvorenie orgánu na Úrade vlády SR, ktorý bude zabezpečovať kontrolu 

dodržiavania etického kódexu; zároveň ÚV SR má strategicky a metodicky koordinovať plnenie úloh 

vyplývajúcich z etického kódexu.  

Kódex výskumnej integrity a etiky na Slovensku je spoločným vyjadrením etických záväzkov a 

požiadaviek výskumnej integrity, ktoré sú záväzné pre všetkých odborných vedeckých a akademických 

pracovníkov v oblasti vedy a výskumu, ako aj pre všetky štátne alebo súkromné organizácie. Poslaním 

kódexu je prispievať k všeobecnému a integrálnemu dodržiavaniu náročných etických požiadaviek, 

ako aj k predchádzaniu neetického a nečestného konania a správania v oblasti VaV, a tým pôsobiť na 

zvyšovanie ich kvality a dôveryhodnosti v domácom i v medzinárodnom kontexte. Kódex synergicky 

nadväzuje na právne predpisy SR, právne záväzné akty Európskej únie a medzinárodné zmluvy a 

dohody a bol vypracovaný v súlade s Európskym kódexom správania a integrity vo výskume . 

Prezentácia S. Ftáčnikovej je prílohou tohto zápisu. 

 

Predseda Rady otvoril diskusiu k materiálu z bodu 4 programu. 

M. Kahanec vyzdvihol dôležitosť prípravy Etického kódexu s poukazom na praktiky predátorských 

časopisov.   

M. Porvažník vyzdvihol dôležitosť nadviazania na etické kódexy z iných európskych krajín, čo podľa 

jeho názoru umožní čerpanie príkladov dobrej praxe v prípadoch, kde na Slovensku ešte nemáme 

precedensy, čo zvyšuje právnu istotu pre akademickú obec. 

D. Madarasová Gecková vyzvala na vytvorenie permanentných etických komisií a poukázala na ich 

dôležitosť pre renomé krajiny v zahraničí.  

F. Simančík podotkol, že štát má možnosti motivovať aj súkromné firmy, aby dodržiavali etické 

pravidlá napríklad prístupom k superodpočtu a podobným nástrojom.  

 

Záver:  

Predseda Rady konštatoval, že Rada zobrala Informáciu o príprave Kódexu vedeckej integrity a 

etiky na Slovensku na vedomie.  

 

Bod 5 – Informácia o stave implementácie Národnej stratégie výskumu, 

vývoja a inovácií (VAIA)  

Predseda Rady otvoril piaty bod programu a odovzdal slovo tajomníčke Rady Michaele 

Krškovej, ktorá krátko predstavila stav implementácie. 

M. Kršková uviedla, že odpočet plnenia opatrení vychádza z  poskytnutých údajov od jednotlivých 

zodpovedných ministerstiev v súvislosti s plnením B.2 z uznesenia vlády SR č. 134/2023 k dátumu 

31.12.2023.  Vyzdvihla, že z  91 opatrení Národnej stratégie bolo v roku 2023: 23 ukončených, 38 

prebiehalo podľa plánu, 25 bolo oneskorených a pri 5 sa predpokladá oneskorenie.  Národná stratégia 

sa zároveň stala hlavným strategickým dokumentom v oblasti vedy, výskumu a inovácií 

v  Programovom vyhlásení vlády SR a bola schválená v štátnom rozpočte na rok 2024.   
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Aktuálny stav plnenia opatrení  

   Ukončené  Podľa plánu  Oneskorené  Rizikové  

Úrad vlády SR (VAIA)  13 22 9 0 

Ministerstvo financií   1 1 1 1 

Ministerstvo hospodárstva   1 0 1 0 

Ministerstvo investícií, 

regionálneho rozvoja a 

informatizácie  

0 3 0 0 

Ministerstvo kultúry   0 0 0 1 

Ministerstvo práce, sociálnych 

vecí a rodiny  
0 2 0 2 

Ministerstvo školstva, vedy, 

výskumu a športu  
7 5 14 1 

Ministerstvo spravodlivosti   1 2 0 0 

Ministerstvo vnútra   0 1 0 0 

Ministerstvo zdravotníctva   0 1 0 0 

Národná banka Slovenska  0 1 0 0 

SPOLU  23 38 25 5 

 

Ukončené opatrenia: 

• Vyhlásené výzvy z Plánu obnovy a odolnosti  

• Schválená Záväzná metodika riadenia, financovania a hodnotenia podpory výskumu, vývoja 

a inovácií  

• Odmeňovanie zamestnancov prostredníctvom podielu na vlastníctve firmy   

• Rozšírenie okruhu osôb uskutočňujúcich zápis zmien na úrovni obchodných spoločností do 

Obchodného registra SR o externých registrátorov 

• Vytvorenie nového Akčného plánu pre otvorenú vedu na roky 2023-2024  

• Publikovanie a implementovanie výsledkov VER do inštitucionálneho financovania vysokých 

škôl a ústavov SAV  

• Zriadenie analytickej a talentovej jednotky na VAIA   

• Spustenie výkonnostných zmlúv na univerzitách  

• Posilnenie kapacít riadenia celoživotného vzdelávania na Ministerstve školstva, vedy, výskumu 

a športu SR  

 

Najväčších 5 projektov, ktoré budú dokončené ku koncu roka 2024:  

• Vypracovanie zákona o výskume, vývoji a inováciách  

• Vytvorenie jednotného rozhrania na podávanie a riešenie projektov (jednotné kontaktné 

miesto) pre všetky agentúry a zdroje financovania  
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• Vytvorenie finančného mechanizmu na financovanie veľkých rozvojových inovačných 

infraštruktúr a projektov strategického významu 

• Nastavenie jednoduchších pravidiel duševného vlastníctva, zmluvného výskumu a nakladania 

so ziskom na strane verejných výskumno-vývojových organizácii a výskumníkov   

• Prijatie legislatívnych opatrení uľahčujúcich príchod a usadenie sa na Slovensku  

Predseda Rady otvoril diskusiu k bodu 5 programu. 

M. Kahanec upozornil na hroziace zvrátenie niektorých už splnených opatrení z Národnej stratégie 

a následne apeloval na kontinuitu.  

A. Madarasová Gecková upozornila na neprimerane dlhé posudzovanie administratívnych 

podmienok a legislatívneho rámca pri niektorých výzvach.  

Záver:  

Predseda Rady konštatoval, že Rada zobrala Informáciu o stave implementácie Národnej stratégie 

výskumu, vývoja a inovácií na vedomie. 

 

Bod 6 – Informácia o implementácii komponentu 9 Plánu obnovy a 

odolnosti 

Predseda Rady otvoril šiesty bod programu a odovzdal slovo riaditeľovi odboru programov vo 

Výskumnej a inovačnej autorite Danielovi Strakovi, ktorý predstavil predložený materiál.  

D. Straka uviedol, že celkovo je z K9 POO vyhlásených 22 výziev, z toho 21 v roku 2023. Podpísané 

boli dve zmluvy s osobou vykonávajúcou finančné nástroje – SIH . Celková alokácia vo výzvach je 

493 mil. € (POO) a 564 mil. € s DPH. Celková alokácia vo finančných nástrojoch je 30,30 mil. € a 

pribudne ešte jeden finančný nástroj v objeme 28,84 mil. €. 

Následne doplnil, že z 22 výziev z K9 POO je 9 uzatvorených, v dvoch výzvach je uzatvorené prvé 

kolo, v jednej výzve je uzatvorené prvé a druhé kolo, v dvoch výzvach sa prvé kolo uzatvára 

15.03.2024 a 8 výziev bude uzatvorených do konca júna 2024. 
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Tabuľka č.2 Podané žiadosti vo výzvach z Komponentu 9 POO. 

 

Predseda Rady otvoril diskusiu k materiálu z bodu 6 programu. 

 

Záver:  

Predseda Rady konštatoval, že Rada zobrala Informáciu o implementácii komponentu 9 Plánu 

obnovy a odolnosti na vedomie.  

 

Bod 7 – Informácia o stave implementácie programov za oblasť výskumu, 

vývoja a inovácií financovaných z fondov EÚ 

Predseda Rady otvoril siedmy bod programu a odovzdal slovo generálnemu riaditeľovi 

Ladislavovi Šimkovi (MIRRI SR), Petrovi Slovákovi (MH SR) a  Albertovi Némethovi (MŠVVaM 

SR), ktorí predstavili predložený materiál.  

Prezentácia informovala o: 

• aktuálnom stave čerpania prostriedkov určených na výskum, vývoj a inovácie,  

• najúspešnejších výzvach z pohľadu záujmu aj čerpania prostriedkov,  

• najvýznamnejších problémoch pri implementácii projektov VVaI z  ukončeného programového 

obdobia, 

• aktuálnom stave prípravy výziev a plánu za nové programové obdobie 2021-2027 do konca 

roku 2023, 

• o zmenách, ktoré nastali v oblasti prípravy a vyhlasovania výziev v programovom období 2021 

– 2027.   

Samotná prezentácia je prílohou tohto zápisu. 

 

Predseda Rady otvoril diskusiu k materiálu z bodu 7 programu. 
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Záver:  

Predseda Rady konštatoval, že Rada zobrala Informáciu o stave implementácie programov za oblasť 

výskumu, vývoja a inovácií financovaných z fondov EÚ na vedomie. 

 

 

Bod 8 – Rôzne 

Predseda Rady otvoril bod rôzne a vyzval prítomných na prednesenie príspevkov a návrhov. 

Neboli prednesené žiadne ďalšie príspevky.  

 

 

Bod 9 – Záver 

Poďakovanie prítomným za podnetné návrhy a spoluprácu. 

 

 

Zapísal: Matej Jando  

 

Overil: Marián Porvažník  

 

Schválil:   

 

Michaela Kršková,  tajomníčka Rady vlády SR pre vedu techniku a inovácie  

 

Peter Kmec, predseda Rady vlády SR pre vedu techniku a inovácie 

 

  

 

Prílohy:  

 

Príloha č.1 - Prezenčná listina 


